



HOSPITAL TUARAN
KENYATAAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan CIDB dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) atau berdaftar dengan PUKONSA dalam Kod Bidang yang berkaitan adalah dipelawa untuk menyertai sebut harga ini:-

BIL	JENIS TAWARAN	NO. SEBUT HARGA	KOD BIDANG	TARAF KELAYAKAN	TARIKH, MASA DAN TEMPAT BAGI LAWATAN TAPAK	TARIKH DAN MASA TUTUP
1.	RALAT Sebut Harga Bagi Kerja-Kerja Pembaikan Blok Bangunan Kuarters Pergigian Hospital Tuaran Serta Lain-Lain Kerja Berkaitan Sebanyak Empat(4) Unit Di Hospital Tuaran	HTRN.199(S)600-6/186	CIDB Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) G1, Pengkhususan B24 dan CIDB Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Kategori B Atau; CIDB PPK dan PUKONSA Kelas F, Tajuk II, Tajuk Kecil 8(b)	BUMIPUTERA	Tarikh Lawatan Tapak : 15 Jun 2023 (Khamis) Masa Pendaftaran : Jam 9.00 Hingga 10.00 Pagi Tempat : Bilik Mesyuarat Teluk Dalit, Fasa I, Hospital Tuaran Sesi Taklimat Dan Lawatan Tapak Bermula Pada Jam 10.00 Pagi *Kelewatan pendaftaran tidak akan dipertimbangkan *Kehadiran Adalah Wajib dan Wakil Tidak Dibenarkan	21 Jun 2023 (Rabu), Jam 12 Tengah hari

Tarikh Iklan : 12 Jun 2023, Isnin
Bayaran Dokumen : PERCUMA
Tarikh Pengedaran Dokumen : 15 Jun 2023 (Khamis), Selepas Selesai Sesi Taklimat dan Lawatan Tapak
Masa Pengambilan Dokumen : Waktu Pejabat (8.00 pagi – 5.00 petang)
Tarikh Tutup Tawaran : 21 Jun 2021 (Rabu), Jam 12.00 tengahari
Tempat borang dihantar : PETI SEBUT HARGA
PEJABAT PENTADBIRAN
HOSPITAL TUARAN FASA II

Syarat **WAJIB** selaras dengan Pekeliling Perbendaharaan Malaysia PK.2.9, hanya PENAMA yang didaftar di dalam Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor CIDB(PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Pendaftaran PUKONSA yang boleh menghadiri Lawatan Tapak dan Taklimat Sebut Harga serta TIDAK BOLEH MEWAKILKAN PEGAWAI LAIN.

Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada Kontraktor yang berkelayakan dan menghadiri lawatan tapak sahaja. Untuk maksud ini, Kontraktor-Kontraktor berkenaan hendaklah mengemukakan Lesen Berniaga yang masih sah tempoh lakunya, Kad Pengenalan Diri, Sijil Pendaftaran yang asal dan salinan serta Cop Syarikat semasa menghadiri lawatan tapak dan juga mengambil borang tawaran.

Bagi memastikan maklumat berkaitan spesifikasi/terma rujukan/brief projek adalah jelas, Borang Lawatan Tapak Yang ASAL dan LENGKAP DITANDATANGANI OLEH PEGAWAI PENYELARAS WAJIB untuk disertakan dalam dokumen sebut harga ini.

Pihak kontraktor hendaklah menanggung sendiri segala perbelanjaan yang berkaitan dengan urusan sebut harga. Kontraktor juga dinasihatkan supaya merujuk iklan dari masa ke semasa sepanjang tempoh iklan jika terdapat perubahan atau ralat terkini.

Borang-borang tawaran dan butir-butir lanjut boleh didapati pada waktu pejabat dari :-

Bahagian Pentadbiran (Puan Noor Azidah/Puan Siti Rohaiza) /Jurutera Hospital Tuaran (Encik Timothy Thomas)

Masa : Isnin – Jumaat, Jam 8.00 pagi -5:00 Petang

No.Telefon : 088-797100

Jawatankuasa Sebut harga pejabat ini tidak terikat untuk menerima tawaran termurah atau mana-mana tawaran.


B. P. PENGARAH HOSPITAL TUARAN
Tarikh: 12 Jun 2023



MAMAD FAIZ BIN MOHDEN
SAWI PERUBATAN UDAS
MINE 71633